

ЗАКОН УКРАЇНИ

Про внесення змін до Закону України «Про Державний бюджет України на 2026 рік» щодо підвищення розміру мінімальної заробітної плати

Верховна Рада України **п о с т а н о в л я є**:

І. Абзац перший статті 8 Закону України «Про Державний бюджет України на 2026 рік» (Голос України, від 21.12.2025, №239) викласти у такій редакції:

«Стаття 8. Установити мінімальну заробітну плату:

у місячному розмірі - з 1 січня 2026 року – 8647 гривень, з 1 квітня 2026 року – 9347 гривень, з липня 2026 року – 10628 гривень, з 1 грудня 2026 року – 12135 гривень;

у погодинному розмірі – з 1 січня 2026 року – 52, 22 гривні, з 1 квітня 2026 року – 56,45 гривень, з 1 липня 2026 року - 64,18 гривень, з 1 жовтня 2026 року - 73,28 гривень на місяць.».

ІІ. Прикінцеві положення

1. Цей Закон набирає чинності з 1 квітня 2026 року.

2. Кабінету Міністрів України:

2.1. Невідкладно:

подати до Верховної Ради України проект Закону України про внесення змін до Закону України «Про Державний бюджет України на 2026 рік» щодо збільшення доходів та видатків у зв'язку з прийняттям цього Закону;

затвердити план заходів щодо не допущення укриття податків і зборів у тіньовому секторі економіки та в офшорних зонах;

привести свої нормативно-правові акти у відповідність із цим Законом;

забезпечити приведення міністерствами та іншими центральними органами виконавчої влади, а також органами місцевого самоврядування їх нормативно-правових актів у відповідність із цим Законом.

**Голова Верховної Ради
України**

